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Sagsansvarlig: 

Peter Brandt 
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Rosenvænget 11 

4270 Høng 
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MØDE DATO 

23. oktober 2019 

 

STED 

Høng Skole 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: Michael Gravesen, Louise Røngaard, Allan Mortensen, Bo Christiansen, Kristoffer Wellejus, 

Kathrine Hulebæk Larsen, Bettina Mortensen, Jonas , Pia Kjeldgaard, Pernille Kjellberg, Peter Brandt  

og Tobias J fra elevrådet.  

 

Afbud fra Thomas Olsbro 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 23. oktober fra 19.00-21.00 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle B Godkendelse af dagsorden 

19.00 – 20.00 Direkt

ør 

Micha

el 

Grave

sen 

I Direktøren informerer og går i dialog. 

Informations- og dialogmøde med Direktør 

Michael Gravesen omkring skoleområdet samt 

bestyrelsens arbejde og betragtninger. 

20.00-20.20 Alle I Korte meddelelser 

 Elevråd 

 Pæd. Råd/skolemøder 

 Medudvalg 

 Formanden 

 Ledelsen 

20.20 – 20.30 Bo D/B Etablering af netværk for skoler i syd.  



 

DAGSORDEN 

  

 2/3 

20.30 - 20.40 Kristof

fer 

D Skolebestyrelsens arbejde. Drøftelse af hvordan vi 

fordeler opgaver i skolebestyrelsen. 

20.40 - 20.50 Bo B Fordeling af principper og politikker til revision.  

20.50-21.00 Alle  Evt. 

  

Ny direktør Michael Gravesen præsenterede sig selv. Michael vil gerne møde alle 

bestyrelserne i dagtilbud og skoler.  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

  

2. Direktøren informerer og går i dialog. 

 

Michael spurgte ind til, hvad der optager skolebestyrelsen. Skolebestyrelsen er meget 

optaget af trafiksikkerheden rundt om skolen.  

Michael spurgte også ind til samarbejdet med daginstitutionernes bestyrelser. Det er mest 

på ledelses- og personaleniveau, som det er nu. Michaels erfaring er, at forældrene er 

gode medspillere, når det handler om at ”sælge” skolen.  

Der blev stillet spørgsmål ved prioriteringen af skolernes økonomi. Michael forklarede 

overordnet kommunens økonomiske plan og strategi.  

På Høng Skole er vi også optaget af at løfte skolen og fagligheden. Og det er svært at 

finde de økonomiske ressourcer til det. Bl.a. er IT-grejet og internettet ikke tidssvarende, 

og der er ikke råd til at afholde lejrskoler.  

Vi havde herefter en diskussion om økonomiske prioriteringer mv.  

Michael ønsker, at mødes fremadrettet med formandsnetværket. Bo inviterer. 

 

3. Korte meddelelser 

 Elevråd 

Tobias er valgt som ny formand for elevrådet. 

Tobias fortæller, at der planlægges fest for de nye 7. klasser, så de kan blive 

rystet sammen. Det sker i samarbejde med ungdomsklubben Troldene.  

Elevrådet diskuterer også mobilpolitikken. Eleverne ønsker sig, at de kan bruge 

deres mobil til at betale for mad i kantinen i spisefrikvartereret, samt tjekke 

beskeder mv.  

Elevrådet diskuterer muligheden for at planlægge en superbowl-aften for 

overbygningseleverne i starten af februar.  

Elevrådet er inviteret til at komme og deltage i Kys og Kør d. 30/10.  

Bo foreslår, at Elevrådet fortæller om sikker trafik i klasserne.  

 

 Pæd. Råd/skolemøder 

Intet møde siden sidst 

 

 Medudvalg 

Intet møde siden sidst 
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 Formanden 

Ikke så meget nyt – men der har været mange høringssvar. 

Pia har taget teten på Kys og Kør. 

 

 Ledelsen 

Peter takker for gode høringssvar fra skolebestyrelsen. 

Vi er startet på Aula og personalet er startet nu. Forældrene kommer på om ca. 

14 dage.  

Der er afholdt Ordblindecafé som aftenarrangement sammen med Svebølle 

Skole. Elever holdt oplæg. Det er et ønske fra forældrene, at der tilbydes 

”aftenkurser” for forældre og elever i brug af KIK-materialer lokalt.  

Motionsdagen blev omlagt i grundskolen pga. regn. I overbygningen 

gennemførtes dagen. 

Der har været hærværk på Stjernehuset. Det står tomt efter SFOs udflytning.  

Vi har afviklet fælles fagudvalgsmøder med Løve-Ørslev og Buerup Skoler.  

Vi har fået en opsigelse fra en SFO-pædagog. Pga. ansættelsesstop ansættes 

ikke nogen ny pt.  

Der har været et par episoder, hvor overbygningselever har lånt penge af 

hinanden. Det følger vi op på. 

Morgenmadspatruljen starter d. 4/11. Elevrådet informerer i klasserne. 

Der blev afviklet naturvidenskabelig x-uge i uge 39 på hele skolen.  

Pernille fortalte om samarbejdet med børnehaverne – skolens plan og 

pædagogik samt infomøder mv. i forbindelse med indskrivning.   

 

4. Etablering af netværk for skoler i syd. 

Bo foreslår, at der inviteres til dialogmøde mellem skolebestyrelserne på de 5 

sydligste skoler, hvor dagsordenen er bekymringen for, at der ikke er en 

langsigtet strategi for det sydlige områdes skoler. 

Skolebestyrelsen bakker op om ideen. Snak om relevante punkter.  

 

5. Skolebestyrelsens arbejde. Drøftelse af hvordan vi fordeler opgaver i 

skolebestyrelsen. 

Der bliver flere opgaver, høringssvar, gennemlæsning af materiale mv.  

Det foreslås, at der vælges suppleanter til valget til marts 2020, så der er flere til 

at løfte opgaven.  

Der afholdes møde med kontaktforældrene i februar, hvor der også informeres om 

skolebestyrelsesvalget.  

 

6. Fordeling af principper og politikker til revision. 

Udsættes til næste gang.  

 

7. Evt. 

Skolen har fået ny hjemmeside.  


